
Hej Kjell-Åke, 

  

Har kollat lite mer på möjligheterna att ändra jakttider för älg som vi pratat om. Beslut för jakttider 

på älg tas för treårsperioder och det senaste beslutet togs 2016 och gäller därmed tom jaktåret 

2018/19. Det är viltförvaltningsdelegationen (VFD) som tar beslut om jakttider på älg och alltså inget 

vi handläggare kan göra. 

  

Vårt råd är att du vänder dig till Jägareförbundet och meddelar era åsikter/lämnar ert förslag och 

sedan ber dem att föra fram en formell fråga om detta till VFD. Om du inte vill gå genom 

Jägareförbundet kan du/ni själv skicka in en formell handling om att du/ni vill att frågan ska tas upp i 

VFD. I denna bör förslag om ändringar samt bakgrund till förslaget föras fram. 

  

Hoppas det bringat lite klarhet! 

  

Med vänlig hälsning 

  

Sara Waern 

Handläggare 

Natur-och viltenheten 


